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YHDISTYKSEN KOKOUS 
 
Aika: maanantai 4.11.2019 klo 17.00 

 

Paikka: Lea Pulkkisen Sali, Agora 

Osallistujat: 

Hallituksen jäsenet: Nelli Nora, Oona Tenkanen, Emma Lautala, Viivi Kaikkonen, Roosa  Jukola, Veera 

Rahikainen, Noora Koskela, Tuuli Kervinen, Ronja Vauhkonen, Venla Isomäki, Suvi Heikkinen, Anniina 

Vähäkoski (poistui kohdassa 10.7 kulttuurivastaavan valinnan jälkeen) 

Toimihenkilöt: Iida-Elina Leskinen (poistui kohdassa 10.7 kv-vastaavan valinnan jälkeen), Verna Jakonen, 

Tuomas Raatikainen, Janne Toivonen, Jere Oksanen (poistui talousvastaavan valinnan jälkeen), Miisa Kärnä  

Muut: Kari Suomalainen, Katja Vironen, Sonja Anttila, Otso Salo, Sara Vornanen, Noora  Kuronen (poistui 

kohdassa 10.6 ennen tapahtumavastaavien määrän valintaa), Veera Kärki (poistui kohdassa 10.6 ennen 

tapahtumavastaavien määrän valintaa), Daniela Kärkkäinen (poistui kohdassa 10.6 ennen 

tapahtumavastaavien määrän valintaa), Emilia Haapanen, Johanna Ylitalo, Jemina Paavola, Veera Hartikka, 

Kaisu Gratschev, Johanna Syrjämäki, Roosa Posio, Linda Näätänen. Mikki Leppä (poistui talousvastaavan 

valinnan jälkeen), Anni Karhu, Nelli Ratilainen, Valpuri Linnossuo, Sofia Heiskanen, Julia Jokinen, Aino 

Kenttälä, Lukas Kärkkäinen, Venni Korhonen, Juuso Laitinen, Pinja Hokkanen, Miina Tynkkynen (poistui 

kohdassa 10.7 kv-vastaavan valinnan ääntenlaskun aikana), Milla Tölli, Marja Tienari, Anne Saarinen, Iina 

Töykkälä (poistui kohdassa 10.6 tapahtumavastaavien valinnan ääntenlaskun aikana), Sanni Arjoranta, Heidi 

Liikka 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous kello 17.03. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen järjestäytyminen 

3.1 Kokouksen puheenjohtajan valinta 

Valittiin Kari Suomalainen kokouksen puheenjohtajaksi. 

 

3.2 Kokouksen sihteerin valinta 

Valittiin Emma Lautala kokouksen sihteeriksi. 

 

3.3 Kahden (2) pöytäkirjantarkastajan ja kahden (2) ääntenlaskijan valinta 

Valittiin Janne Toivonen ja Tuomas Raatikainen pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi. 

4. Asialistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 

Hyväksyttiin esityslista työjärjestykseksi sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Viivi Kaikkonen muistutti, että JYY:n edustajistovaalit ovat vielä käynnissä.  
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6. Vuoden 2019 osavuositoimintakertomuksen esittely 

Puheenjohtaja Nelli Nora esitteli osavuositoimintakertomuksen pääpiirteissään. Keskeistä oli viime 
vuodesta pienennetty tiimirakenne ja monipuolinen toiminta eri osa-alueilla. Lukuvuoden aikana on 
järjestetty monipuolisia tapahtumia hyödyntäen uusia sekä vanhoja tapahtumakonsepteja, tehty 
sääntömuutoksia ja laadittu oma yhdenvertaisuussuunnitelma. Uusia jäseniä on liittynyt odotusten 
mukaisesti ja uutena tuotteena on myyty fuksipakkausta sekä tehty fuksiopas verkkosivuille. Varoja on 
käytetty talous- ja toimintasuunnitelman mukaisesti ja taloudessa on pyritty panostamaan erityisesti 
tapahtumakohtaisten budjettien tarkentamiseen. Fokuksen oma lehti Fogue julkaistiin ensimmäistä 
kertaa pelkästään sähköisenä versiona ja viestinnässä on panostettu erityisesti kaksikielisyyteen sekä 
julkaisuajankohtien huomioimiseen. Hallituslaiset ovat käyneet aktiivisesti eri kokouksissa ja 
koulutuspolitiikan saralla on korostunut OPS-työskentely.  

 

7. Vuoden 2019 palautekyselyn tulosten esittely 

Varapuheenjohtaja Oona Tenkanen esitteli palautekyselyn tulokset. Toimintaan on oltu pääosin 
tyytyväisiä ja osallistuminen on koettu mielekkääksi. Kehitysideoita tuli myös ilmi ja esimerkiksi rentoja 
illanistujaisia sekä kulttuuri- ja työelämätapahtumia toivottiin lisää. Tiedottaminen oli koettu pääosin 
riittäväksi ja johdonmukaiseksi, mutta suhtautuminen Fogueen sisälsi enemmän hajontaa. Instagram oli 
seuratuin viestintäkanava ja tiedottamisen toivottiinkin kohdistuvan erityisesti Instagramiin ja 
Facebookkiin. Koulutuspoliittinen sektori oli koettu hieman etäiseksi. Jäsenedut oli koettu hyödyllisiksi, 
mutta toisaalta yritysyhteistyötä kaivattiin lisää. Fuksien näkökulmasta toiminta nähtiin helposti 
lähestyttävänä, mutta kuitenkin parantamisen varaa koettiin olevan. Hyvinvointiin liittyvät kysymykset 
jakoivat enemmän mielipiteitä ja erityisesti ilmapiirin kehittäminen nousi keskeiseksi kehityskohteeksi 
palautekyselyn perusteella.  

 

8. Yleiskeskustelu vuoden 2020 toiminnasta 

Kokouksen puheenjohtaja Kari Suomalainen kehui Fokuksen toiminnan paranemista vuosi vuodelta. 

Muita kommentteja tai kehitysideoita ei tullut ilmi. 

 

9. Vuoden 2020 jäsenmaksun suuruuden päättäminen 

Nelli Nora ehdotti vuoden 2020 jäsenmaksun suuruudeksi 15e. Hyväksyttiin ehdotus. 

Oona Tenkanen selvensi, että jäsenmaksu maksetaan vain kerran jäseneksi liittymisen yhteydessä. 

Siirryttiin kokoustauolle klo 17.33, jatkettiin kokousta klo 17.49. 

 

10. Vuoden 2020 hallituksen ja toimihenkilöiden valinta 

10.1 Hallituksen koostumus 

       Puheenjohtaja Nelli Nora esitteli hallituksen koostumuksen. 

       Tarkoituksena on rakentaa tiimipohjainen hallitus, jossa on seuraavat tiimit: 

- Hallintotiimi: puheenjohtaja, varapuheenjohtaja, sihteeri, talousvastaava sekä yritys- ja 

ulkosuhdevastaava 

- Koulutuspoliittinentiimi: yhteiskuntapolitiikan-, sosiologian- ja sosiaalityön koulutuspoliittiset vastaavat  

- Tapahtumatiimi: kolme tapahtumavastaavaa ja kolme tapahtumatiimiläistä 

- Viestintätiimi: viestintävastaava, kansainvälisyysvastaava ja Fogue-vastaava  

- Hyvinvointitiimi: sosiaalipoliittinen vastaava, ympäristö- ja kehitysyhteistyövastaava, kulttuurivastaava 

ja liikuntavastaava 

Koko porukan koko on 21 henkilöä, joista hallituksen virallisia jäseniä on 13 ja toimihenkilöitä 8. 

Tiimipohjaisesta rakenteesta huolimatta toimintaa on tarkoitus suunnitella kaikki yhdessä. 

Kukaan ei ehdottanut muutoksia esitettyyn rakenteeseen.  

Muistutettiin, että hakijoiden ja äänestäjien on oltava Fokuksen jäseniä. 
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10.2 Puheenjohtajan valinta 

Ehdotettiin Tuuli Kervistä ja Milla Tölliä. 

Suoritettiin suljettu lippuäänestys. Ääniä annettiin yhteensä 52 ja äänet jakautuivat seuraavasti: Tuuli                           

45 ääntä ja Milla 7 ääntä. 

Valittiin Tuuli Kervinen puheenjohtajaksi. 

 

10.3 Varapuheenjohtajan valinta  

Siirryttiin kohtaan kohdan 10.6 yritys- ja ulkosuhdevastaavan valinnan jälkeen. 

Ehdotettiin Katja Virosta.  

Valittiin Katja Vironen varapuheenjohtajaksi. 

 

10.4  Sihteerin valinta 

Siirryttiin kohtaan kohdan 10.5 jälkeen.  

Ehdotettiin Kaisu Gratschevia, ei käytettävissä. 

Päätettiin palata kohtaan myöhemmin ja palattiin takaisin kohdan 10.6. jälkeen.  

Ehdotettiin Heidi Liikkaa ja Jemina Paavolaa. Jemina ei käytettävissä. 

Valittiin Heidi Liikka sihteeriksi. 

 

10.5 Talousvastaavan valinta 

Siirryttiin kohtaan kohdan 10.6 sosiaalipoliittisen vastaavan valinnan jälkeen. 

Ehdotettiin Noora Koskelaa. 

Valittiin Noora Koskela talousvastaavaksi.  

 

10.6 Muiden hallituksen jäsenten valinta 

Siirryttiin kohtaan kohdan 10.1 jälkeen. 

• Sosiaalityön koulutuspoliittisen vastaavan valinta 

Ehdotettiin Otso Saloa ja Johanna Syrjämäkeä.  

Suoritettiin suljettu lippuäänestys. Ääniä annettiin yhteensä 52 ja äänet jakautuivat seuraavasti: Otso 
24 ääntä ja Johanna 28 ääntä. 

Valittiin Johanna Syrjämäki sosiaalityön koulutuspoliittiseksi vastaavaksi. 

 

• Sosiaalipoliittisen vastaavan valinta 

Ehdotettiin Heidi Liikkaa, Johanna Ylitaloa ja Milla Tölliä. Johanna Ylitalo ei käytettävissä. 

Suoritettiin suljettu lippuäänestys. Ääniä annettiin yhteensä 52 ja äänet jakautuivat seuraavasti: Heidi 
22 ääntä ja Milla 30 ääntä. 

Valittiin Milla Tölli sosiaalipoliittiseksi vastaavaksi. 

 

Sosiaalipoliittisen vastaavan valinnan jälkeen siirryttiin kohtaan 10.4. ja palattiin takaisin sen jälkeen, 
kun päätettiin päättää sihteerin pesti myöhemmin. 

 

• Yritys- ja ulkosuhdevastaavan valinta 

Ehdotettiin Emma Lautalaa. 

Valittiin Emma Lauta yritys- ja ulkosuhdevastaavaksi.  

 

Yritys- ja ulkosuhdevastaavan valinnan jälkeen siirryttiin takaisin kohtaan 10.3. ja palattiin takaisin 
varapuheenjohtajan valinnan jälkeen. 
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• Yhteiskuntapolitiikan koulutuspoliittisenvastaavan valinta 

Ehdotettiin Sara Vornasta. 

Valittiin Sara Vornanen yhteiskuntapolitiikan koulutuspoliittiseksi vastaavaksi.  

 

• Sosiologian koulutuspoliittisen vastaavan valinta 

Ehdotettiin Miisa Kärnää ja Emilia Haapasta. 

Suoritettiin suljettu lippuäänestys. Ääniä annettiin yhteensä 51 ja äänet jakautuivat seuraavasti: Miisa 
23 ääntä ja Emilia 28 ääntä. 

Valittiin Emilia Haapanen sosiologian koulutuspoliittiseksi vastaavaksi.  

 

• Viestintävastaavan valinta 

Ehdotettiin Sofia Heiskasta. 

Valittiin Sofia Heiskanen viestintävastaavaksi. 

 

• Tapahtumavastaavien valinta  

Tapahtumavastaaviksi ehdotettiin Johanna Ylitaloa, Marja Tienaria, Valpuri Linnossuota, Nelli Rasilaista 
ja Kaisu Gratschevia. Kaisu ei käytettävissä. 

Ehdotettiin, että kolmen tapahtumavastaavan sijaan valittaisiin neljä tapahtumavastaavaa. 

Suoritettiin suuntaa antava viittausäänestys, siitä tulisiko tapahtumavastaavia valita kolme vai neljä. 
Molempien kantojen kannatus näytti tasaiselta, joten suoritettiin suljettu lippuäänestys. 

Ääniä annettiin yhteensä 48 ja äänet jakautuivat seuraavasti: 3 tapahtumavastaavan kannattaminen sai 
25 ääntä ja neljän 22, yksi äänesti tyhjää.  

Päätettiin, että tapahtumavastaavia valitaan kolme ja suoritettiin suljettu lippuäänestys kolmesta 
tapahtumavastaavasta. Äänestäjät laittoivat äänestyslippuun kolme nimeä siinä järjestyksessä, jossa 
halusivat henkilöiden tulevan valituiksi. Äänestyslipukkeessa ensimmäisenä oleva sai kolme pistettä, 
toisena oleva kaksi pistettä ja kolmantena oleva yhden pisteen. 

Ääniä annettiin yhteensä 48 ja äänestyspisteet jakautuivat seuraavasti: Johanna 98 ääntä, Marja 71 
ääntä, Nelli 61 ääntä ja Valpuri 44 ääntä, yksi äänesti tyhjää. 

Valittiin Johanna Ylitalo, Marja Tienari ja Nelli Rasilainen tapahtumavastaaviksi. 

 

10.7. Toimihenkilöiden valinta 

• Ympäristö- ja kehitysyhteistyövastaavan valinta 

Ehdotettiin Suvi Heikkistä ja Otso Saloa. Suvi eikä Otso eivät ole käytettävissä ja Suvi ehdotti, että 
palataan ympäristö- ja kehitysyhteistyövastaavan valintaan myöhemmin. 

Palattiin takaisin tapahtumatiimiläisten valinnan jälkeen. 

 

Ehdotettiin Aino Kenttälää ja Veera Hartikkaa. 

Suoritettiin suljettu lippuäänestys. Ääniä annettiin yhteensä 44 ja äänet jakautuivat seuraavasti: Aino 
26 ääntä ja Veera 18 ääntä. 

Valittiin ympäristö- ja kehitysyhteistyövastaavaksi Aino Kenttä. 

 

• Liikuntavastaavan valinta 

Ehdotettiin Venni Korhosta ja Sanni Arjorantaa. 

Suoritettiin suljettu lippuäänestys. Ääniä annettiin yhteensä 46 ja äänet jakautuivat seuraavasti: Venni 
31 ääntä ja Sanni 14 ääntä, yksi äänesti tyhjää. 

Valittiin Venni Korhonen liikuntavastaavaksi. 
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• Kulttuurivastaavan valinta 

Ehdotettiin Jemina Paavolaa. 

Valittiin Jemina Paavola kulttuurivastaavaksi. 

 

• Fogue-vastaavan valinta 

Ehdotettiin Veera Hartikkaa. Veera Hartikka ei käytettävissä. 

Palattiin Fogue-vastaavan valintaan uudelleen ympäristö- ja kehitysyhteistyövastaavan valinnan 
jälkeen. 

Ehdotettiin Anni Karhua, Miisa Kärnää ja uudelleen Veera Hartikkaa. Anni ja Miisa ei käytettävissä. 

Valittiin Veera Hartikka Fogue-vastaavaksi. 

 

• Kansainvälisyysvastaavan valinta 

Ehdotettiin Aino Kenttälää ja Sonja Anttilaa. 

Suoritettiin suljettu lippuäänestys. Ääniä annettiin yhteensä 45 ja äänet jakautuivat seuraavasti: Sonja 
25 ääntä ja Aino 20 ääntä. 

Valittiin Sonja Anttila kansainvälisyysvastaavaksi. 

 

• Tapahtumatiimiläisten valinta 

Ehdotettiin Valpuri Linnossuota, Lukas Kärkkäistä, Julia Jokista ja Kaisu Gratschevia. 

Kaisu ei käytettävissä. 

Valittiin Valpuri Linnossuo, Lukas Kärkkäinen ja Julia Jokinen tapahtumatiimin jäseniksi. 

 

11. Vuoden 2020 toiminnantarkastajien ja heidän varajäsentensä valinta 

Valittiin vuoden 2020 toiminnantarkastajiksi Roosa Jukola ja Viivi Kaikkonen. 

Valittiin vuoden 2020 toiminnantarkastajien varajäseniksi Tuomas Raatikainen ja Anni Karhu. 

 

12. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulleita asioita. 

 

13. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous kello 21.36. 

 

 

 
 

____________________________  ____________________________ 
Kari Suomalainen    Emma Lautala 
puheenjohtaja   sihteeri 
 

 
 
____________________________  ____________________________ 
Tuomas Raatikainen   Janne Toivonen   
pöytäkirjantarkastaja   pöytäkirjantarkastaja 

 

 


